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Woclawek, 15 kwietnia 2019 r.

Pan

Jacek Bufawa
Radny Rady Miasta
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Odpowiadajqc na Pana interpelacjg wniesionE podczas obrad Vll sesji Rady Miasta Wloclawek,
w sprawie modyfikacji system6w informatycznych funkcjonujqcych na basenach miejskich, informujq,
ze O6rodek Sportu i Rekreacji prowadzi dzialania w celu zrealizowania tego zadania, W tym miesiqcu
planowane jest spotkanie z Wzedstawicielami wykonawcy, ktory potencjalnie mohe ztealizowac
to zadanie, Bgdzie to spotkanie robocze, podczas ktorego firma zapozna sig z technicznymi
mozliwo$ciami, Na tej podstawie zostanie okre6lony zakres Wac o,az kosztorys. Jednym z warunk6w
realizacjijest wysoko66 kosztow, tak, by nie pzekroczyly one aktualnych mozliwo6ci budzetowych OS|R.
Ponadto nalezy pamigtad, ze prace modernizacyjne mogq wymagad zamkniqcia obiektu. Wobec tego
najlepszym okresem na ich pzeprowadzenie bylaby wakacyjna pzerwa technologiczna
na Miqdzyosiedlowym Basenie Miejskim, Dodatkowym czynnikiem jest wciqz obowiqzujqca umowa
na MBM na obstugq systemu ESOK, w kt6rej zawafty jest 3-miesigczny okres wypowiedzenia.

W zwiqzku z powylszym dyrektor O$rodka Sportu i Rekreacji zaproponowal, iz osobiScie
poinformuje Pana Radnego o efektach spotkania,

Na koniec pragne zaznaczyc, ze OSrodek Sportu i Rekreacji dostosowuje swojq dzialalno56
do opinii, wnioskow i sugestii uzytkownik6w obu basenow i doklada wszelkich starafi, aby usprawni6
i ulepszy6 kozystanie z obu plywalni miejskich we Wtoclawku,
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